MESSAGE TO THE CHINESE PARTICIPANTS IN THE KIP EXPO 2015 PAVILION PROJECT

致2015米兰世博会KIP馆项目中国参展方的信息 2014年10月27日

27, 28 October 2014

Based on the new Contract signed by KIP on 21 October 2014, the construction of the KIP Pavilion on Lot S1 at the Expo site is planned to start on 11 November 2014.

Chinese investors and sponsors who would like to participate in this ceremony may contact the Chinese Investment Xineng (Beijing) Technology Development Company managed by Julie Xiong (2015米兰世博会KIP馆,shibo2015kip@163.com).

This Company is the sole Organisation authorized by the KIP International School to coordinate Chinese investors and sponsors of the KIP Pavilion Project at Expo 2015 and to use, for this purpose, the name and logo of the KIP International School.

The chair of the KIP International School met the representative of the World Information Organization, Mr. Wang Congxin, in order to clarify the situation of the KIP Pavilion Project at Expo 2015. It has been clarified that the first contract signed between KIP and Expo on 29 august 2014 is decayed because investors coordinated by WIO have not fulfilled their financial obligations. Consequently, it is also terminated the agreement between KIP and WIO, who lost the right to use the name, logo and stamp of the KIP International School for its activities.

It was also made clear that, after the end of the agreement with WIO, KIP has gained support from the China Investment Xineng (Beijing) Technology Development Company Ltd (CIX), directed by Ms. Xiong Yuan and, thanks to this support, was able to sign a new contract with Expo 2015 and start the construction of the pavilion KIP. Therefore, investors who wish to support the KIP Pavilion Project can now contact the CIX, which is the sole organization in charge of coordinating all the Chinese participants and is exclusively authorised to use the name, logo and stamp of the KIP International School.







致2015米兰世博会KIP馆项目中国参展方的信息 2014年10月27日

根据KIP与米兰世博局于2014年10月21日签订的新参展合同,位于世博园1号地的KIP馆建设工作也预定于2014年11月11日下午10时全面启动。

有意参加奠基仪式的中国投资人和赞助方可以联系北京中投信能公司的总裁熊原女士(2015米兰世博会KIP馆,shibo2015kip@163.com)。

中投信能及其总裁熊原女士是KIP国际学校授权的2015米兰世博会KIP馆项目中国投资赞助方的唯一统筹组织方,也是唯一有权使用KIP国际学校的名称和标识的机构和个人。

KIP国际学校的主席于2014年10月28日会见了世界信息中心(WIO)的代表王从新先生,旨在澄清关于2015米兰世博会KIP馆项目的有关情况。会议期间,KIP指出,由于WIO所协调的投资方未能履约按期付款,KIP与米兰世博局之间签订的2014年8月29日参展合同已经失效,而WIO与KIP之间的协议也因此失效。WIO无权再在任何活动中使用KIP名称、标识和印章。

同时,与WIO之间的协议结束后,KIP国际学校获取了北京中投信能公司(CIX)及其总裁熊原女士的支持。感谢她的支持,KIP得以与米兰世博局签订一份新的参展合同,并开始KIP馆的建设工作。因此,有意支持推进KIP馆项目的中国投资方可与中投信能公司取得联系。中投信能公司现全权负责统筹组织KIP馆项目的中国参展方,也是中国地区唯一授权使用KIP国际学校的名称、商标和印章的机构和个人。